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Onderwerp: Technische vragen Kadernota 2022 

 

 

Vraag: 

Technische vragen: 

1. Blz. 7 (Afspraken Rijk-VNG omtrent Jeugdzorg): Kan de extra compensatie jeugdzorg ook 

gezien worden als een tegemoetkoming in de tekorten die sinds 2015 op dat terrein door de 

te lage rijksbijdrage zijn veroorzaakt? Hoe hoog zijn die tekorten in totaal?  

Aangegeven wordt dat de daadwerkelijke structurele doorwerking nog op zich laat wachten, 

maar dat er reële verwachtingen naar de toekomst zijn. Waarop zijn die verwachtingen ge-

baseerd en bestaat niet het gevaar dat er op andere onderdelen van de uitkering uit het 

Gemeentefonds wordt bezuinigd (dus de bekende sigaar uit eigen doos)?  

2. Blz. 11 (verkiezingen gemeenteraad). Waarom zijn de kosten van het organiseren van die 

verkiezingen (zoals vergoedingen stembureauleden) hierin niet meegenomen? Waar staan 

die dan en welke bedragen zijn daarmee gemoeid?  

3. Blz. 12 (Afspraken): Wat wordt bedoeld met “De invulling van de eigen procesregie op multi-

probleem casuïstieken blijkt succesvol.”?  

4. Blz. 12 (Crisisbeheersing en Brandweer): Momenteel loopt een discussie m.b.t. de beloning 

van de brandweervrijwilligers vanwege Europese regelgeving. Zitten daaraan ook financiële 

risico’s en/of consequenties voor de gemeente? Zo ja, tot welke orde van grootte?  

5. Blz. 13 (Financiën): Zit in het bedrag van M€1,7 ook de personele lasten van betrokken me-

dewerkers? Zo neen, waar staan die dan? Zo ja, waarom is dan geen rekening gehouden 

met de indexatie van de personele lasten?  

6. Blz. 17 (Aanpak kruising Deense Hoek – N615): Zijn daarover al afspraken met de provincie 

gemaakt c.q. toezeggingen door de provincie gedaan? 

7. Blz. 18 (Inwerkingtreding Omgevingswet):  Kan uit de omschrijving geconcludeerd worden 

dat er bij voorbaat onvoldoende budget wordt gegeven voor de uitvoering van de aan de 

gemeente over te dragen bodemtaken? Is de gemeente dan toch verplicht die taken uit te 

voeren?  

8. Blz. 18 (Speelruimteplan):  betreffen de genoemde bedragen de kapitaallasten van de nood-

zakelijke vervangingsinvesteringen of zijn dit de voorbereidings-/plankosten?  

9. Blz. 19 (Uitvoering stimuleringsregeling inwonersinitiatieven vergroening): Het budget van 

K€ 5 zal maar net voldoende zijn voor 10 à 20 initiatieven. Is dit een ‘open-eind-budget’? 

10. Blz. 20 (Uitwerking wijkuitvoeringsplan n.a.v. TVW): Is de aanpak van 2.000 woningen en 

gebouwen een opgelegd of een zelf gekozen aantal? Hoe realistisch is dat aantal?  



 

Er wordt een Rijksbijdrage in de uitvoeringskosten verwacht. Wat zijn de consequenties als 

die er niet of niet in voldoende mate komt?  

11. Blz. 30 (subsidievouchers kunst en cultuur): Is er een evaluatie van het vouchersysteem 

geweest? Kunnen die vouchers alleen in Laarbeek verzilverd worden of ook bij docenten bui-

ten Laarbeek?  

12. Blz. 33 (Begroting 2022 BSOB): aangegeven wordt dat er vanwege de onzekerheden vanaf 

2023 een PM-post wordt opgenomen; er staan echter alleen maar 0-en. Zit daar een reden 

achter? Is dat op meerdere plaatsen gedaan?  

13. Blz. 35 (Opschoning archiefblok 1997-2009): Wat zijn de consequenties als deze activiteit 

niet wordt gedaan, dan wel wordt uitgesteld?  

14. Blz. 38 (prognose aantal inwoners): is de prognose van jaarlijkse toename met 20 inw. rea-

listisch gelet op de beduidend grotere toename van het aantal woningen?  

 

 

Antwoord:  
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